
ДО КМЕТА НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 ЧРЕЗ  ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН 

 

ПИТАНЕ 

ОТ ЛИЛИ ПЕТРОВА, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: АСФАЛТИРАНЕ НА УЛИЦА „Хан Пресиян“ в кв. Дивдядово 

 

Уважаеми г-н Христов, 

Живущи на ул. „Хан Пресиян“ в квартал Дивдядово са получили уверение от 
общинска администрация, че същата ще бъде асфалтирана със средства от общинския 
бюджет още през изминалата 2020 година. Улицата се състои от над двадесет къщи, а 
облика и е в окаян вид. Към момента няма подобни предприети действия. Същите са 
получили информация, че е имало заложени средства, но са били прехвърлени за 
асфалтиране на друго място в квартала. Улицата не е включена в списъците на 
обектите, които ще се финансират от дългосрочния кредит в размер на 20 000 000,00 
лева. 

На основание чл. 97 от Правилника за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с администрацията на община Шумен, 
във връзка с подадения сигнал до мен в качеството ми на общински съветник, бих 
желала да отговорите на следното питане: 

1. Била ли е предмет на обсъждане ул.“Хан Пресиян“ в квартал Дивдядово за 
предприемане на действия по асфалтиране? 

2. Заложена ли е ул. „Хан Пресиян“ в списъка за асфалтиране за 2020 година? 
Ако е така какви са мотивите това да не се случи? 

3. Ако не е била заложена, защо живущите на ул.“Хан Пресиян“ са получили 
подвеждаща информация? 

Моля на основание чл. 100 от  Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с администрацията на 
община Шумен да ми предоставите писмен отговор. 

     
        

    С Уважение: ...............................    

Лили Петрова 


